
Raadsvoorstel 13/76: Voorstel tot het vaststellen van de beleidsvisie Toerisme en 
                                      Recreatie.  
 
In dit voorstel wordt de beleidsvisie Toerisme en Recreatie duidelijk neergezet van 2014 
t/m 2020.  AB is op zich positief over deze visie. Daarna volgen twee doelstellingen met 
300 extra banen en 75000 extra overnachtingen. De onderbouwing hierbij ontbreekt. Via 
een nog in te vullen uitvoeringsplan zal het college verder invulling geven aan deze 
beleidsvisie.  
Tussen visie en uitvoering hebben wij als raad slechts twee doelstellingen. Dit gedeelte is 
diep onvoldoende voor de controlerende functie van de raad. Het is niet concreet en de 
nodige detaillering ontbreekt. Voor de projectlocatie wordt richtinggevend beleid 
vastgesteld zonder overleg met de omwonenden. Dit terwijl de totale gebiedsvisie nog niet 
helder is over recreatiedruk en bereikbaarheid. Het beleid op het gebied van o.a. centra en  
evenementen, Staalbergven, Natuurmonumenten, VVV richting hart van Brabant wordt 
niet voldoende concreet weergegeven. De gemeente moet duidelijk het initiatief  laten aan 
de ondernemers en   faciliterend optreden. Of om met de woorden van Dhr. van Elderen te 
spreken: het kaderdeel is diep onvoldoende.  
AB wil nu de helderheid hebben om te bewerkstelligen dat het beleid op toeristisch en 
recreatief gebied nu wel uit de verf komt en niet zoals in de afgelopen periode. 
Vandaar ook dienen wij een amendement in, waarbij wij kennis nemen van deze 
beleidsvisie en deze dus niet vaststellen.  
 
Raadsvoorstel 13/72: Het nemen van een standpunt over de aanbevelingen uit het 
rapport van de rekenkamercommissie "Zelf doen, Samen doen of uitbesteden".  
 
Algemeen Belang is blij dat het college de aanbevelingen uit het rapport volledig 
onderschrijft.  Maar zien die in het raadsbesluit niet terug , ook de rollen voor raad en 
college zijn niet duidelijk aangegeven.  
AB is er voorstander van om bij samenwerking vooraf een startnotitie op te stellen waarin  
het samenwerkingsproces wordt aangegeven met een duidelijke planning en financiele 
consequenties.  
Als basis  voor deze startnotitie worden gekozen dit rapport en het rapport 
verlegd/verlengd lokaal bestuur.  
Bij de uitvoering van de aanbevelingen zijn wij van mening dat een voortgangsrapportage 
door het college lopende het jaar een goede zaak is.  
Tot slot vraagt AB zich af hoe het college in de organisatie gaat ingrijpen om herhaling van 
het gebeurde te voorkomen. Het WOZ contract met Tilburg was duidelijk onder de maat. 
Voor ons is het nu duidelijk waarom het onlangs afgesloten nieuwe contract tonnen 
voordeel per jaar gaat opleveren. De conclusie is wel dat er veel gemeenschapsgeld 
verloren is gegaan in de afgelopen jaren. Een idee van AB is daarom om de af te sluiten 
contracten vooraf te laten beoordelen door de auditcommissie zoals dit gebeurt is bij KVL.  
 
Raadsvoorstel 13/87: Voorstel tot vaststellen van de verordening rioolheffing 2014. 
 
In het collegevoorstel wordt de verhoging voor 95 % opgelegd aan de laagste twee 
staffelcodes. AB is van mening dat de laagste staffelcodes niet onevenredig extra belast   
mogen worden. Hierbij spelen ook de nieuwe landelijke waterbelasting en het blijven 
stimuleren van een lager waterverbruik een belangrijke rol.  
Vandaar dat AB een amendement indient met de volgende inhoud.................. 
 
 
Jan Jonkers, 12-12-2013.  



 
   
  
    
 
  
 
   


